
 

Tisková zpráva 
Liberec nabídl menším obcím šanci, 

jak by mohly na softwaru ušetřit   
 

Náměstek primátorky Jiří Šolc nabídl na zasedání Svazu obcí Libereckého kraje menším obcím, že 

by si nemusely pro počítačové aplikace kupovat vlastní drahý software. Mohly by za drobný 

měsíční poplatek využívat software, který si už pořídilo město Liberec. 

S návrhem, jak by mohly menší obce Libereckého kraje na softwaru ušetřit, přišel náměstek pro 

ekonomiku a systémovou integraci úřadu Jiří Šolc spolu s představiteli Liberecké informační 

společnosti (LIS) na zasedání svazu obcí, které se uskutečnilo v úterý 23. října v Hrádku nad Nisou. 

Řada členů Svazu obci Libereckého kraje hned po liberecké prezentaci dala najevo, že by ráda 

software Statutárního města Liberec využívala. K tomu, aby si menší města a obce zakoupily vlastní 

počítačové aplikace, jim totiž nezbývá v rozpočtech dost peněz. 

 „Stát neustále zpřísňuje legislativu v používání elektronických nástrojů. Proto jsme přišli s naším 

návrhem. Jde o to, že softwary, které jsme aplikovali na městě a pro potřeby našich příspěvkových 

organizací, mohou stejně dobře sloužit dalším subjektům veřejné správy, a to za velmi výhodných 

podmínek,“ vysvětlil náměstek Jiří Šolc.  

Jak doplnil, velká města mají prostředky na pořízení dražších počítačových aplikací. Menší obce 

využitím těchto aplikací ušetří. Finanční prospěch by tato spolupráce přinesla také samotnému městu 

Liberci. „Mnohé obce se o naši nabídku hned začaly zajímat. Ještě je bude objíždět pracovník naši LIS 

a předvede jim, jak systém funguje. Věřím, že spolupráce Liberce s menšími obcemi bude oboustranně 

přínosná,“ uzavřel náměstek Jiří Šolc.   

 

V Liberci 26. října 2012 


